

# 4D3N 澳门/珠海/广州/ 番禺/深圳/香港

MACAO/ZHUHAI/GUANGZHOU/PANYU/SHENZHEN/HONG KONG

Tour Code: HJD









Macao



China 中国







行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





#### 精简行程:

## 第一天 启程 才 澳门/广州 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 西关大屋
- ☑ 荔枝湾
- ☑ 广州新貌(车游)
- ☑ 花城广场
- ☑ 广州塔 (外观)
- ☑ 海心沙
- ☑ 北京路步行街

## 第二天 广州/番禺/深圳

(早/-/晚)

- ☑ 长隆野生动物园
- ☑ 邓小平铜像
- ☑ 罗湖商业城

## 第三天 深圳/香港/珠海

(早/午/晚)

- ☑ 大屿山 (含缆车)
- ☑ 天坛大佛
- ☑ 钟楼
- ☑ 星光花园
- ☑ 女人街

### **第四天 珠海/澳门 オ 回程** (早/午/-)

- ☑ 圆明新园
- ☑ 大三巴
- ☑ 炮台
- ☑ 妈祖庙
- ☑ 议事厅前地
- ☑ 澳门旅游塔 (外观)
- ☑ 威尼斯人

#### 观光景点:

## 广州

- ◆ 西关大屋- 俗称古老大屋,是中国广州市荔湾区西关一带兴建的富有岭南特色的传统民居,多为名门望族、官僚巨贾所建。
- ◆ **荔枝湾** 荔枝湾涌是广州一个知名景区,曾有古诗写道"一湾溪水绿,两岸荔枝红",这句诗描述就是荔枝湾涌。这里的水乡美景曾是岭南第一景,也是荔湾艇仔粥的发源地。
- ◆ 花城广场 总规划占地面积约56万平方米,目前种植了超过600棵大树和古树,约两公里长的步行木栈道和占地超过1.5万平方米的浮岛湖。周边规划建有39幢建筑,其中包括广州图书馆新馆、广州大剧院、广东省博物馆新馆、广州市第二少年宫、广州周大福金融中心、广州国际金融中心等。
- ◆ 广州塔(外观) 海拔高程600米,距离珠江南岸125米,与海心沙岛及珠江新城隔江相望。 是一座以观光旅游为主,具有广播电视发射、文化娱乐和城市窗口功能的电波塔。

## 番禺

◆ 长隆野生动物园-长隆野生动物世界以大规模野生动物放养和自驾观赏为特色,是亚洲最大的野生动物园。生活着以"十大世界珍稀动物国宝"为代表的500多种珍稀动物,其中包括中国的大熊猫。

## 香港

- ◆ 大屿山昂坪360缆车 可谓前往昂坪最方便的交通,除了车程较短(约半小时),也可以从高处欣赏沿途的壮丽景色,包括大屿山的山脉、香港国际机场、天坛大佛等。
- ◆ 天坛大佛 是世界上第二大的户外青铜座佛。这个青铜坐佛像,面相丰圆端丽,双耳垂肩,右手示"施无畏印",显示佛祖救拔众生的心愿。提醒您,要参拜大佛,您得先爬上 268级石阶来到大佛跟前,大佛庄严祥和,加上四周风光如画,令人心旷神怡,适合静思放松。
- ◆ 星光花园-观赏与星光大道及香港电影有关的展览及摆设。

## 澳门

- ◆ 大三巴(圣保禄大教堂) 大三 巴牌坊建筑糅合了欧洲文艺复兴时期与东方建筑的风格而成 ,体现出东西艺术的交融,雕刻精细,巍峨壮观。由三至五层构成三角金字塔形,无论是 牌坊顶端高耸的十字架,还是铜鸽下面的圣婴雕像和被天使、鲜花环绕的圣母塑像,都充 满着浓郁的宗教气氛,给人以美的享受。
- ◆ 妈阁庙 澳门妈阁庙为澳门最著名的名胜古迹之一,初建于明弘治元年 (1488年),距今已 有五百多年的历史。妈阁庙原称妈祖阁,俗称天后庙,位于澳门的西南方。主要建筑有大 殿、弘仁殿、观音阁等殿堂。
- ◆ **议事亭前地** 坐落在民政总署总部对面,整个广场由碎石子铺成波浪状,附近道路已辟为行人专用区,周围有长椅,所以人们都喜欢聚集在这里憩息和休闲。
- ◆ 威尼斯人 其建筑特式依照美国拉斯维加斯的威尼斯人酒店。酒店以威尼斯水乡为主题,酒店范围内是充满威尼斯特色拱桥、小运河及石板路。



#### 购物店:

☑珠宝☑药



#### 风味餐:

☑维利亚自助餐 ☑生蚝风味 ☑大屿山素宴



#### 酒店住宿3晚:

☑ 广州华厦酒店或同级 ☑ 深圳中泰来酒店或同级

☑ 珠海君怡国际酒店或同级

x1晚 x1晚

x1晚

\*所有4月及10月出发的团,因广州交易会广州酒店将会更改为番禺宜必思酒店或同级4\*



#### SCHEDULE:

#### DEPARTURE T MACAO /GUANGZHOU (MOB/L/D)

- ☑ XiGuan Mantion
- ☑ Lychee Bay
- ☑ Guangzhou New Look (Car tour)
- ☑ Huacheng Square
- ☑ Canton Tower (Outlook)
- ☑ Haixinsha Island
- ☑ Beijing Road Shopping District

#### **GUANGZHOU/ PANYU/** D2 **SHENZHEN** (B/-/D)

- ☑ Chimelong Safari Park
- ✓ Statue of Deng Xiaoping
- ☑ Luohu Commercial City

#### SHENZHEN/HONG KONG/ D<sub>3</sub> **ZHUHAI** (B/L/D)

- ✓ Lantau Island
- ☑ Ngong Ping 360 cable car
- ☑ Clock Tower
- ☑ The Garden of Stars
- ✓ Lady Street

## ZHUHAI/MACAO 🛪 **DEPARTURE**

(B/L/-)

- ✓ New Yuan Ming Palace
- ☑ Ruins of St. Paul's
- **☑** Monte Fort
- ☑ A-Ma Temple
- ☑ Senado Square
- ☑ Macau Tower (Outlook)
- ☑ The Venetian Macao

#### TOURIST ATTRACTIONS:

#### **GUANGZHOU**

- XiGuan Mantion refer to ancient houses built in the Xiguan, Liwan District of Guangzhou. These old houses are historic architectures featured with local Lingnan characteristics and are outstanding representatives of ancient Chinese architecture.
- **Lychee Bay -** was built to be a summer resort in the early 206 AD (Han Dynasty), and gradually be well-known in South China areas. It's a perfect combination of nature and artificial. In Ming Dynasty (1368-1644), it was ranked as one of the eight most famous scenic spots of Guangzhou.
- **Flower City Square -** More than 600 large trees and old trees, about two kilometers of walking wooden plank roads and floating island lake covering more than 15,000 square meters. There are 39 buildings in the surrounding planning, including the Guangzhou Library New Hall, the Guangzhou Grand Theatre, and so on.
- Canton Tower(Outlook) It is 600 meters above sea level and 125 meters from the south bank of the Pearl River. It faces Haixinsha Island and Zhujiang New Town across the river. It is a radio tower with sightseeing, tourism, radio and television broadcasting, cultural entertainment and urban window functions.

#### **ZHUHAI**

**The Chimelong Safari Park** - is truly a great place to spend the day with the kids. Also known as the Xiangjiang Safari Park, it contains an amazing selection of beautiful and exotic animals including the world's largest collection of white tigers, a first-class Giant Panda center, and many protected species like the Giant Salamander

## HONG KONG

- Ngong Ping 360 cable car Enjoy Lantau Island's Signature Panoramic Views with Np360. The fastest way to Big Buddha and Po Lin Monastery.
- **The Big Buddha and Po Lin Monastery** Tian Tan Buddha statue (informally known as the Big Buddha) was erected in 1993. Sitting 34 metres high and facing north to look over the Chinese people, this majestic bronze Buddha draws pilgrims from all over Asia. The Po Lin Monastery is one of Hong Kong's most important Buddhist sanctums and has been dubbed 'the Buddhist World in the South'. Home to many a devout monk, this monastery is rich with colourful manifestations of Buddhist iconography and its pleasant garden is alive with birdsong and flowery scents. You can also enjoy a meal at its popular vegetarian restaurant.
- The Garden of Stars For exhibitions related to the Avenue of Stars and Hong Kong movie

#### **MACAO**

- Ruins of St. Paul's Combines the style of European Renaissance and Oriental architecture, reflecting the blending of Eastern and Western art. From the three to five layers form a triangular pyramid, whether it is the towering cross at the top of the arch, the statue of the baby under the bronze pigeon and the statue of the Virgin surrounded by angels and flowers, full of rich religious atmosphere, giving people a beautiful enjoyment.
- A-Ma Temple It was first built in the first year of Ming Hongzhi (1488) and has a history of more than 500 years. A-ma Temple commonly known as Tianhou Temple, located in the southwest of Macau. The main buildings include the Great Hall, Hongren Hall, Guanyin Temple and so on.
- Senado Square The entire square is paved with gravel. The nearby roads have been built as pedestrian-only areas, surrounded by benches, so people like to gather here for suffocation and leisure
- The Venetian Its architectural style is in accordance with the Venetian Hotel in Las Vegas, USA. The hotel is themed around the Venetian waters. The hotel is full of Venetian arches, small canals and stone roads.



#### **Shopping Stop:**

- ☑ Jewelry
- Herbs
- ☑ Charcoal



#### **Special Cuisine:**

- ☑ Vliya Buffet Lunch ☑ Oyster Flavour
- ☑ Lantau Island Vegetarian



#### **Hotel 3 Nights:**

- **Guangzhou Landmark Hotel or similar class**
- Shenzhen ZTL Hotel or similar class Zhuhai Grand Inn Hotel or similar class

x1Night x1Night x1Night

\*For tour depart on Apr & Oct, due to canton fair hotel in canton will be arrange to 4★ Ibis Styles Guangzhou Panyu Shiqiao hotel or similar class

## ·澳门 MACAO·

\*\*\*\*



货币 Currency	MACANESE PATACA - MOP 澳门元 - MOP RENMIMBI - RMB 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在香港通行 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 MOP = MYR 5 10 元 = 马币 5 10 RMB = MYR 6 10 元 = 马币 6 *Subject to currency of the day**以当天厂率为准*	拨号代码 Dial Code	MACAO : +853 澳门 : +853 CHINA : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型 / Type G - 品字形插头 / 3 pin plugs 类型 / Type 1 -八字扁型脚+接地孔/ 3 oblique flat blade pin 'V-stage'
时差 Time Different	Macao/ HongKong/ China - No time different with Malaysia 澳门/香港/中国时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not move than 20kg and a hand carry by not more 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	□ <b>Summer 夏季</b> 1月 – 12月  Jan to Dec  31°C - 14°C		*Subject to weather of the day* *以当 <del>工人</del> 气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

